

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: DIMENSIONS:JORDAN AND EMIRATES COMMERCIAL INVESTMENTS CORPORATION Date: 23-05-2024 11:47:52 AM Subject: Appointment of the Chairman of the Board of Direct</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: أبعاد الأردن والإمارات للاستثمار التجاري التاريخ: AM 11:47:52 2024-05-23 الموضوع: تعيين رئيس مجلس الإدارة</p>
<p>Based on the instructions for issuing companies' disclosure, accounting standards, and auditing standards, please inform you that the Board of Directors decided, in its session held on 22/5/2024, to appoint Mr. Ashraf Sami Mohamed Khalil as Chairman of the Board of Directors, effective from that date.</p>	<p>استناداً لتعليمات افصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ومعايير التدقيق ، يرجى إعلامكم بأن مجلس الإدارة قد قرر في جلسته المنعقدة بتاريخ 22/5/2024 ، تعيين السيد / أشرف سامي محمد خليل ، رئيساً لمجلس الإدارة وذلك اعتباراً من تاريخه .</p>
<p>22-05-2024</p>	<p>22-05-2024</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: محمود عساكر</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: محمود عساكر</p>